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PROTOKÓŁ  nr 4 

z posiedzenia Rady Rodziców SzP. Nr 1 w Rzepinie 

 

PORZĄDEK SPOTKANIA 

1. PODJECIE DECYZJI W SPRAWIE ZAKUPU ZESTAWÓW PRZEZNACZONYCH DO 
PROJEKCJI PODCZAS ZAJEĆ LEKCYJNYCH 

2. PRZYJĘCIE REGULAMINU RADY RODZICÓW NA ROK SZKOLNY 2016/2017  

3. WNIOSKI, SPRAWY RÓZNE  

AD. 1.  

W związku z wątpliwościami odnośnie rzeczywistego wykorzystania i przydatności planowanych 
do zakupienia zestawów rzutników a tablicami interaktywnymi Prezydium zaprosiło p. Dyrektor na 
spotkanie z prośbą o zabranie głosu w tej kwestii celem wyrażenia swojego stanowiska w oparciu 
o zebrane doświadczenia na podstawie wykorzystywanych w szkole tablic interaktywnych. 

Głos zabrali: 

- Pan K. Kubiak – Olszewski zwrócił się z zapytaniem odnośnie efektywności wykorzystywania 
tablicy interaktywnej a rzutnika w czasie zajęć lekcyjnych (wady i zalety obu zestawów). 

- Pani Dyrektor B. Rudzka – zwróciła uwagę, że tablica interaktywna może spełniać również 
funkcję rzutnika, ponieważ do projekcji nie jest wymagany wtedy dodatkowy ekran. Ponadto, w 
przypadku zamontowania tablicy interaktywnej, korzystamy z jej wielofunkcyjności pod względem 
możliwości dokonywania zapisów, obsługi za pomocą funkcji dotykowej lub wskaźnika, jak 
również funkcji ekranu projekcyjnego.  

- Pani A. Skałuba – w oparciu o doświadczenia pedagogiczne uważa, że bardziej funkcyjny i 
częściej wykorzystywany jest rzutnik. 

- Pani Dyrektor B. Rudzka – uczniowie klas integracyjnych, maja większą możliwość zdobywania 
pozytywnych efektów kształcenia po włączeniu w proces nauczania tablic interaktywnych. 

- Pan B. Lenard – zasugerował kupno tablicy integracyjnej i rzutnika. 

- Pani A. Skałuba – poparła sugestię p. B. Lenarda  uzasadniając, że przy takim rozwiązaniu 
lekcje można prowadzić wymiennie uwzględniając bieżące potrzeby tematyczne prowadzenia 
zajęć lekcyjnych. 

- Pani Dyrektor B. Rudzka – zaproponowała dokonanie zakupu dwóch zestawów tablic 
interaktywnych: do klasy I a integracyjnej oraz do świetlicy. Tablica zainstalowana w świetlicy 
pełniłaby funkcję wymienną pomiędzy klasami uwzględniając bieżący zakres prowadzenia lekcji 
nie blokując innych klas. 

Zebrani przedstawiciele rad klasowych przychylili się do propozycji p. Dyrektor i jednogłośnie  
zatwierdzono zakup dwóch tablic interaktywnych do klasy I a oraz do świetlicy. Realizacją 
zadania zajmuje się p. B. Lenard. 



Ad. 2. 

Głos zabrali: 

- Pani E. Ciesielska zasugerowała przełożenie zatwierdzenia nowego Regulaminu na następne 
zebranie Rady Rodziców, planowane na drugą połowę września 2016 r., z uwagi na małą ilość 
przedstawicieli przybyłych na zebranie oraz ze względu na umożliwienie zapoznania się z 
projektem Regulaminu przez wszystkich przedstawicieli.  

- Pan K. Kubiak – Olszewski odczytał projekt Regulaminu obecnym na spotkaniu (załącznik nr 1). 

Po wprowadzeniu kilku zmian Regulamin został zaakceptowany przez obecnych przedstawicieli: 
9 osób. Regulamin zostanie wprowadzony Uchwałą i będzie obowiązywał w roku szkolnym 
2016/2017 od dnia 1 września 2016 r. 

AD. 3. 

Głos zabrali: 

- Pani E. Ciesielska – wniosek o dofinansowanie wycieczki klasowej kl. VI b dwóm uczniom 
(załącznik nr 2). 

- Pan B. Lenard zaproponował aby dokonać zakupu omówionych wcześniej tablic interaktywnych 
a pozostałe wnioski zrealizować we wrześniu z uwagi koszty, które mogą pochłonąć całość 
zgromadzonych na koncie Rady Rodziców środków pieniężnych. 

- Pani A. Skałuba - zasugerowała, że należy sukcesywnie wydawać zgromadzone środki, nie 
blokować ich, żeby każdy uczeń mógł z nich skorzystać przed ukończeniem edukacji. 

- Pani Dyrektor B. Rudzka – zwróciła uwagę na problem z ubezpieczeniem uczniów w szkole. 
Rodzice uważają, że kwota wypłacanego ewentualnego świadczenia za zdarzenie jest bardzo 
niską ale towarzystwa ubezpieczeniowe nie maja zbyt korzystnych propozycji. Wybierany jest 
więc taki rodzaj ubezpieczenia, które przy stosunkowo nie dużej kwocie składki ma dość szeroki 
wachlarz ubezpieczenia wpłacanego za zdarzenie. 

- Pan B. Lenard - warto zauważyć, że towarzystwo ubezpieczeniowe przekazuje na konto Rady 
Rodziców nie wykorzystaną kwotę, która jest przeznaczana na bieżące potrzeby uczniów, tj. 
dofinasowanie wycieczek i bali szkolnych, zakup brakującego sprzętu itp. 

Ogół zebranych przedstawiciel wspólnie podjął decyzję, że wszystkie wnioski złożone na 
poprzednich zebraniach i przegłosowane pozytywnie zostaną zrealizowane w miarę możliwości 
do końca bieżącego roku szkolnego. Wnioski, które nie zostaną wykonane z przyczyn czasowych 
lub finansowych zostaną przeniesione do realizacji w nowym roku szkolnym 2016/2017. 

 

protokołowała:        przewodnicząca: 

 E. Ciesielska        E. Ciesielska 


